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DWUTYGODNIK UKAZUJE SIĘ :  POZNAŃ/ M.IN. MARKETY - EUROSPAR, INTERMARCHE, BIEDRONKA, NETTO, TESCO, DINO, DALIKATE/ - BUK - WIELICHOWO - KAMIENIEC - KOŚCIAN  - GRODZISK WLKP. -  LUBOŃ  
- NOWY TOMYŚL  -  OPALENICA  - ŚMIGIEL -  STĘSZEW -  WOLSZTYN  - ZBĄSZYŃ - RAKONIEWICE - PRZEMĘT - SIEDLEC - KOMORNIKI - GRANOWO - MIEDZICHOWO - TRZCIEL - LESZNO 

fARBY,  TAPETY, fOTOTAPETY

AKCESORIA MALARSKIE

KLEJE, LAKIERY, OKLEINY
LISTWY DEKORACYJNE

KARNISZE, KINKIETY, PłYTY G–K 

Niałek Wielki 60
64-200 Wolsztyn

(kierunek przystań żeglarska)

tel: 68 384 0773 / hurtownia@izomet.pl

ZAPAMIĘTAJ CENY KONKURENCJI - DAMY CI WIĘCEJ!

ul. Zachodnia 10 
Nowy Tomyśl
biuro@scrapssw.pl

SKUP SUROWCÓW WTÓRNYCH

tel. 536-859-982

wsad/niewsad 
blacha
puszka

SKUP ZłOMU

A OKNA A DRZWI A BRAMY
A PARAPETY A ROLETY 

A ROLETKI MATERIAłOWE 
A MARKIZY A MOSKITIERY 

A STEROWANIE

PROFESJONALNY PARTNER

www.gmyrpol.pl    
gmyrpol@post.pl
Stęszew
ul. Kosickiego 9 
tel./fax: 61 813 56 14
tel. kom: 692 436 416

Opalenica
ul. Wierzejewskiego 40
tel./fax: 61 447 56 08
tel. kom: 602 648 298

Nowy Tomyśl
ul. Ogrodowa 28
tel./fax: 61 442 55 41
tel. kom: 606 205 271

Wolsztyn
ul. Słowackiego 11A
tel./fax: 68 346 93 65
tel. kom: 608 311 016

Profesjonalna naprawa telefonów GSM
NATYCHMIASTOWE POŻYCZKI
LOMBARD

www.lombardd.pl

Nowy Tomyśl ul. Piłsudskiego 4
Grodzisk Wlkp. ul. Bukowska 11

tel. 509 408 163

SKUP ZŁOMU
MAKULATURY i METALI KOLOROWYCH

TRZCIEL UL. KOŚCIUSZKI 20

PON-PT 8:00- 16:00
SOBOTA 8:00- 12:00 

biuro@zlom.poznan.pl

tel. 509 174 596 lub 534 611 454

ul. Kościańska 2, Stęszew
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W sobotnie popołudnie 
w Bukowcu odbył się Festyn 
Rodzinny. Organizatorem był  
Bank Spółdzielczy w Nowym 
Tomyślu z okazji swego stule-
cia oraz Tomasz  Leszczyński 
prezes klubu „Korony” Buko-
wiec. 

A oto moi szanowni roz-
mówcy:  Marcin Brambor 
– burmistrz Miasta i Gminy 
Nowy Tomyśl.
Uczestniczę dzisiaj w Festy-
nie Rodzinnym w Bukowcu. 
Chociaż pogoda jest trochę 
deszczowa, ale widać, że 
grupa młodzieży opanowała 
boisko i bawi się znakomicie. 
Jeżeli chodzi o dzisiejszą im-
prezę to organizatorem jest 
szkółka piłkarska, ale spon-
sorem jest Bank Spółdzielczy 
w Nowym Tomyślu, który 
obchodzi stulecie swego ist-
nienia. Jesteśmy aktualnie na 
stadionie Korony Bukowiec, 
która rok temu obchodziła 
swoje stulecie. To świadczy 
o tym, że w ten sposób godni 
partnerzy spotykają się przez 
wszystkie lata z sukcesa-
mi dla dzieci i ich rodziców. 
W ramach stulecia powstała 
inicjatywa, żeby posadzić  
kilka dąbków przy terenie 
boiska. Dzisiaj był pierwszy 
i jest jeszcze kilka do posa-
dzenia. Będzie to pamiątka 
tego dzisiejszego festynu.

Jeżeli chodzi o wsparcie 
finansowe to „Korona” Bu-
kowiec jest Klubem biorącym 
udział w rozgrywkach ligo-
wych. Natomiast jest jesz-
cze szkółka piłkarska, która 
funkcjonuje na terenie po-

wiatu nowotomyskiego i od 
samego początku wspieram  
tą inicjatywę. Jest to okazja  
do wyciągnięcia młodzieży 
z domu i stworzenia dobrych 
warunków do uprawiania 
sportu. To dotyczy nie tylko 
Bukowca, ale także są Sąto-
py, Boruja Kościelna, Boruja 
Nowa, Wytomyśl. Wszędzie 
tam trzeba też zadbać o ich 
infrastrukturę. Swoją funk-
cję traktuję jako służenie 
mieszkańcom. Bardzo dobrze  
się pracuje, mam pewne do-
świadczenie z poprzedniej 
kadencji pełniąc funkcje wi-
cestarosty nowotomyskiego. 
Dało to szersze spojrzenie  
na sprawy i problemy Gminy 
Nowy Tomyśl. Dużo też sko-
rzystałem z wiedzy od kole-
gów samorządowców z gmin 

sąsiedzkich – Zbąszynia, 
Opalenicy, Lwówka, Grodzi-
ska Wlkp. i Rakoniewic. Są to 
moi przyjaciele i każdy z nich 
ma swój sposób funkcjono-
wania

Sławomir Bąk – wiceprezes 
Zarządu Banku Spółdziel-
czego w Nowym Tomyślu
Wspólnie z prezesem klubu 
„Korony” Bukowiec Toma-
szem Leszczyńskim orga-
nizujemy Festyn Rodzinny 
z okazji Jubileuszu 100-lecia 
Banku w Nowym Tomyślu. 
Kondycja naszego banku jest 
dobra. W ubiegłym tygodniu 
mieliśmy zebranie przedsta-
wicieli i był obecny rewident. 
Opinia tego pana była bar-
dzo pozytywna i podkreślał 
duży poziom funduszy wła-

snych w stosunku do sumy  
finansowej. Ogólna kondycja  
banku jest bardzo dobra co 
sprawiło, że mogliśmy uczcić 
100-lecie jako sponsor Festy-

nu. Planujemy dalszy rozwój 
naszego Banku przez prze-
stawienie się na nowe tech-
nologie. Będziemy zakładać 
panele  fotowoltaiczne i tur-

biny wiatrowe. Przyszłość ry-
suje się pozytywnie. Dzisiej-
szy festyn zamknięty będzie 
koncertem Orkiestry Dętej 
z Grodziska Wlkp. w którym 
uczestniczyć będziemy wraz 
z pracownikami.

Tomasz Leszczyński – pre-
zes Spółki Piłkarskiej  w Są-
topach
Jest mi niezmiernie miło, 
że z okazji 100-lecia banku 
Spółdzielczego w Nowym 
Tomyślu organizujemy taki 
świetny Festyn Rodzinny. 
Pogoda się psuje, ale na bo-
iskach młodzież bawi się 
znakomicie. Od 10 lat prowa-
dzimy klub dla dzieci ze śro-
dowisk wiejskich w ponad 45 
miejscowościach, w 8 loka-
lizacjach. Są to dzieci ze wsi 
pod hasłem „Równe wczasy 
dla dzieci z innych miejsco-
wości” Jest nas ponad 240 
osób. Jest nas tutaj niewielu, 
ponieważ dzisiaj uczestniczą 
w spotkaniach ligowych. Po-
święcam temu klubowi dużo 
czasu i pracuję społecznie, 
a zawodowo pracuję poza 
Nowym Tomyślem. Na dzień 
dzisiejszy mamy dwóch wy-
chowanków na poziomie 
ekstraklasy. Mamy także 
dziewczyny w lidze krajo-
wej. W sporcie mam swoje 
sukcesy np. wprowadziłem 
piłkarzy „Polonii” Nowy To-
myśl do II-ligi. Cieszę się, że 
młodzież jest coraz wyżej. 
Dobrze się stało, że rodzice 
płacą składki i pomaga Bank, 
bo inaczej by nas tutaj nie 
było.

Rodzinny festyn Banku Spółdzielczego w Bukowcu
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W poniedziałkowe popołu-
dnie na Rynku przy Ratuszu 
odbył się wiec z udziałem 
pana prezydenta Andrzeja 
Dudy. Była to piąta rocznica 
kiedy się grodziszczanie spo-
tkali w tym samym miejscu 
z panem prezydentem. Na 
tym wiecu nie było zbyt dużo  
sympatyków – być może oko-
ło tysiąca ale znając środowi-
sko mieszkańców Grodziska 
nie byłem zdziwiony.

W czasie wiecu występo-
wała Grodziska Orkiestra 
oraz inne zespoły. Niestety 
z powodu  ograniczonego 
czasu pana prezydenta nie 
było konferencji prasowej. 
Przemówienie za to było 
długie i konkretne. Apelował 
o pójście na wybory do Unii 
Europejskiej i aby głosowali 
na osoby, do których mają 
zaufanie.

A oto fragmenty przemó-
wienia pana prezydenta.

… Dziękuję państwu, że 
chcieliście przyjść na to spo-
tkanie. Panie burmistrzu 
dziękuję i gratuluję. Dzięku-
ję za to, że po pięciu latach 
wita mnie pan ponownie  
w Grodzisku Wlkp. Dzięku-
ję za powitanie wszystkim 

mieszkańcom, którzy oddali 
na mnie swój głos….

… Cieszę się ogromnie, że 
mogę razem z państwem być 
w Grodzisku Wlkp. Gratu-
luję panu burmistrzowi, że 
ponownie wygrał wybory 
samorządowe i dalej piastu-
je ten zaszczytny urząd dla 
państwa i będzie realizował  

plan z powodzeniem….
...Tydzień temu obcho-

dziliśmy święto  samorządu 
terytorialnego. Był to waż-
ny moment dlatego, że 27 
maja upamiętniamy wybo-
ry w 1990 roku, które były 
pierwszymi wyborami do 
samorządu gminnego, gdzie 
w stu procentach wolnymi. 
Były bardzo ważne tworząc 
zupełnie nową dla znakomi-
tej większości z nas wolne 
rządzenie na tym najniższym 
poziomie….

… Funkcje publiczne pia-
stowali ludzie, których zna-
liśmy, do których mamy za-
ufanie i nie patrząc na ich 
przynależność partyjną. Wy-
brani zostali nasi znajomi, 
których spotykamy na ulicy, 
którzy cieszą się naszym sza-
cunkiem…

Franciszek Gwardzik

Końcówka maja była okazją 
aby rakoniewiccy strażacy 
otworzyli „Strażacki Zaką-
tek” który się mieści na za-
pleczu remizy OSP w Rako-
niewicach. Na otwarciu były 
nie tylko  rodziny strażackie 
ale również koło Gospodyń 
Wiejskich w Rakoniewicach, 
Stowarzyszenie Działkow-
ców oraz Stowarzyszenie 
„Serce”. Na terenie „Stra-
żackiego Zakątka” strażacy 
wybudowali dużą zadaszoną 
altankę gdzie będzie moż-
na usiąść i odpocząć oraz 
oglądać zawody sportowe 
młodzieży. Tak też było pod 
koniec maja gdzie wykonaw-
cy oraz zaproszeni goście 
konsumowali kiełbaski oraz 
ciasta. Dzieci w strażnicy 
będą mile widziani wraz z 
rodzicami mówił naczelnik 
OSP Rakoniewice – Grzegorz 
Marciniak. Na zakończenie 
pikniku odbyło się sadzenie 
drzewka – klonu czerwonego 

jako historyczną pamiątkę.

Marcin Dudziak- prezes 
OSP w Rakoniewicach
Obecnie odbywa się piknik 
na zakończenie budowy al-
tanki. Środki dostaliśmy z 
Fundacji BGT. W tej budowie 
oprócz nas  brały udział Sto-
warzyszenia lokalne, rodziny 
i ochotnicy. Nasz piknik re-
klamowaliśmy na facebooku i 
stąd tak duża liczba młodzie-
ży. Jeżeli chodzi o ilość ochot-
ników strażaków to mamy 60 
dzieci i jest to  młodzieżowa 
drużyna  pożarnicza gdzie 
są w niej starsi chłopcy oraz 
dziewczyny. W sumie jest 
około 140 osób i patrzymy w 
przyszłość z optymizmem. 
Mamy dobrego burmistrza, 
który w razie potrzeby nas 
wspiera i zawsze możemy na 
niego liczyć.

Grzegorz Marciniak – na-
czelnik OSP

Dzisiaj mamy piknik  który 
jest zakończeniem projektu 
budowy altanki dla społe-
czeństwa Rakoniewic. Jeżeli 
chodzi o młodzież strażacką 
osobowo jest wystarczająco 
bo za jakiś czas się niektórzy

  wykruszą. Problemów fi-
nansowych nie mamy jako 
jednostka. W razie potrzeb 
mamy burmistrza. Ostatnio 
otrzymaliśmy na wyposa-
żenie drużyny łódź wodną 
która zastąpiła wysłużony 
ponton i będzie służyć na je-
ziorze Kuźnickim.

Waszczuk Wioletta – Koło 
Gospodyń  Wiejskich
Z tego terenu przy remizie 
będziemy również korzystać, 
ponieważ pomagałyśmy przy 
budowie altanki. 24 sierpnia 
organizujemy zakończenie 
wakacji przy udziale straża-
ków i zapraszamy również 
mieszkańców.

Franciszek Gwardzik

Uczestnicy oraz terapeuci 
WTZ Rakoniewice zorga-
nizowali kolejny  III Festyn 
Pozytywnej Energii dla osób 
niepełnosprawnych który 
odbył się 4.06.2024.

Wydarzenie miało miejsce 
w siedzibie stowarzyszenia 
a dokładnie w ogrodzie sen-
sorycznym. Festyn zreali-
zowany został przy wspar-
ciu i współpracy z Urzędem 
Gminy Rakoniewice oraz 
Rakoniewickiego Ośrodka 
Kultury. Partnerem fotogra-
ficznym był Bartosz Maty-
siak, który wykonał zdjęcia 
także przy pomocy drona. 
Zaproszono zaprzyjaźnione 
podmioty jak: WTZ Miejska 
Górka, WTZ Zbąszyń, WTZ 

Kościan, WTZ Wolsztyn, 
WTZ Grodzisk Wlkp. i ŚDS 
Wielichowo. Był to dzień 
pozytywnej energii, radości 
i inspiracji dla wszystkich 
uczestników. Festyn był oka-
zją do wspólnej zabawy, roz-
rywki. Każdy uczestnik mógł 

znaleźć coś dla siebie :warsz-
taty rękodzieła, zajęcia spor-
towe były tylko niektórymi 
z wielu atrakcji. 

Na uczestników czekały 
nagrody w postaci dobrej za-
bawy, smacznego poczęstun-
ku i grupowego upominku.

Z inicjatywy mieszkańców 
Chorzemina, zwłaszcza 
Koła Gospodyń Wiejskich                            
i Klubu Sportowego „ORKAN” 
oraz Sołtysa i Rady Sołeckiej 
w sobotę 25 maja przy Sali 
Wiejskiej w Chorzeminie od-
był się Charytatywny Piknik 
„POMAGAMY ANI”. 

Pani Ania Wajs potrzebuje 
wsparcia finansowego z uwagi 
na kosztowne leczenie dlate-
go powstał pomysł, aby piknik 
w ramach zbiórki publicznej 
przeprowadzić. Patronem wy-
darzenia było Stowarzyszenie 
Pomocy Dzieciom „SERCE” 
Rakoniewice oraz Urząd Miej-
ski Wolsztyn. Organizatorzy 
Pikniku zapewnili podczas 
wydarzenia mnóstwo wspa-
niałych atrakcji. Na dzieci 

czekały zamki dmuchane, 
malowanie twarzy, broka-
towe tatuaże, warkoczy-
ki, przejażdżki bryczkami, 
przejażdżki trójkołowcem, 
zdjęcia z maskotkami, po-
kazy strażackie, warsztaty, 
zabawy i animacje. Zarówno 
dla dzieci, jak i dla dorosłych 
ciekawą atrakcją była zabawa 
w „Koło Szczęścia” gdzie gra-
cze mogli otrzymać upominki 
przekazane przez darczyń-
ców. Lokalne Koło Gospodyń 
Wiejskich z Chorzemina oraz 
rodzina i znajomi Ani przy-
gotowali stoiska z domowymi 
słodkościami oraz przekąska-
mi. Wydarzenie uświetniły 
występy artystyczne. Na po-
czątku Pikniku można było 
wziąć udział w Rodzinnym 

marszo- biegu, gdzie każ-
dy otrzymał po zakończonej 
aktywności medal i pakiet 
żywieniowy. Na zakończenie 
Pikniku zrobiło się kolorowo 
dzięki atrakcji w postaci holi 
proszków. To było barwne 
zakończenie cudownego pik-
niku ludzi otwartych serc. 
Warto pomagać, pamiętajmy 
o tym.

Wszystkim darczyńcom 
serdecznie dziękujemy. Pod-
czas Pikniku w ramach zbiór-
ki publicznej 2024\567\OR 
„POMAGAMY” uzbierano do 
skarbonek darowizny w kwo-
cie 40.791,42 zł, która prze-
znaczona została na leczenie 
Anny Wajs. Życzymy dużo 
zdrowia i uśmiechu oraz wie-
lu pozytywnych ludzi wokół.

Prezydent Andrzej Duda w Grodzisku Wlkp.

Posadzenie klonu w „Strażackim Zakątku” festyn pozytywnej energii

Charytatywny Piknik „POMAGAMY ANI”

W związku z zakończeniem 
wydawania dwutygodnika 
„Powiaty Gminy” przez Fran-
ciszka Gwardzika z dniem 
30 czerwca informuję, że 
przez 30 lat prowadzenia 
gazety powstało 30 roczni-
ków. Zostały one przekazane 
w formie darowizny oficjal-
nym protokołem Bibliotece 
Publicznej w Rakoniewicach. 
Każdy czytelnik, który chce 
przejrzeć co się działo 30 czy 
20 lat temu  ma możliwość 
wypożyczenia i przeczyta-
nia na miejscu w czytelni. 
Z uwagi na brak miejsca w Bi-
bliotece w Rakoniewicach 10 
egzemplarzy od roku 1996 
do 2006 jest na stanie Bi-
blioteki w Rakoniewicach. 
Pozostałe w ilości 16 sztuk są 
przekazane tymczasowo do 
Biblioteki Publicznej w Ra-
tuszu w Rostarzewie. Zakoń-
czenie wydawania gazety 
jest podyktowane względami 
zdrowotnymi. Przy tej okazji 
pragnę podziękować za dobrą 
współpracę ze wszystkimi 
reklamodawcami przez te 30 
lat, a szczególnie tym, z któ-
rymi były podpisane kon-
trakty. Dziękuję burmistrzom 
z Grodziska Wlkp., Wolsz-
tyna, Trzciela, Rakoniewic, 
Nowego Tomyśla, zastępcy 
prezydenta Leszna oraz wój-
tom Miedzichowa, Przemętu, 
Kamieńca, Komornik i staro-

stom z powiatów Grodziska 
Wlkp., Wolsztyna (R. Kurpa) 
Osobne podziękowania za 
wsparcie wojewodzie Micha-
łowi Zielińskiemu, operato-
rowi Piotrowi, księgowej Ka-
tarzynie i prezesom banków 
w nowym Tomyślu, Rako-
niewicach, Siedlcu i Grodzi-
sku Wlkp. oraz wszystkim, 
którzy byli ze mną przez te 
lata. W rocznikach „Powiaty 
Gminy” znajdziecie drodzy 
czytelnicy waszych wójtów, 
burmistrzów i starostów oraz 
moje wywiady z ministrami, 
premierami i prezydenta-
mi RP w końcowych latach 
ubiegłego wieku. Wszystkie 
te osoby pozdrawiam i życzę 
tego co najcenniejsze czyli  
zdrowia. 

Wydawca i redaktor 
Franciszek Gwardzik

Komunikat
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W dniach 25-26 maja br. 
w Szreniawie odbyły się XXX 
Dni Gminy Komorniki. Na 
mieszkańców i gości czekały 
liczne atrakcje.

Przez wiele godzin na 
scenie występowali lokalni 
artyści: Rhbluess, Zuzanna 
Talkowska, Aspirynki, Li-
veBand oraz dzieci z gmin-
nych przedszkoli i uczniowie 
miejscowych szkół. Swoje 
umiejętności zaprezentowali 
także Leon Mitschke, Pas De 
Dominique Sztuka Tańca, 
Zespół Flażoletowy Tęczowe 
Nutki, młodzi artyści z gmin-
nych szkół i przedszkoli, 
Tańcząca Lampa, chór „Fe-
eling”, Komorniczanie, oraz 
FLIDE. Sobotnia gwiazda 
wieczoru, Grubson, porwał 
publiczność swoim energe-
tycznym występem, a zaraz 
po nim scenę przejął Gromee, 
zamieniając plac w ogromną 
dyskotekę pod gołym nie-
bem. W niedzielę główną 
gwiazdą na scenie był zespół 

Myslovitz, który oczarował 
publiczność swoim niezapo-
mnianym koncertem.

Oferta gastronomiczna 
była bardzo szeroka dzięki 
Festiwalowi Smaków Food 
Trucków. Nie brakowało sto-
isk z dobrym jedzeniem i na-
pojami, z których każdy mógł 
znaleźć coś dla siebie.

Nie zabrakło również 
atrakcji dla ducha i umy-
słu. W licznych warsztatach 
uczestnicy mogli nauczyć się 
robienia wianków oraz cu-
kierniczych sztuczek. W stre-
fie wystawców rękodzieła 
lokalni artyści prezentowali 
swoje wyroby, które cieszy-
ły się dużym zainteresowa-
niem.

Dla najmłodszych przy-
gotowano mnóstwo atrak-
cji. Dzieci mogły korzy-
stać z animacji, strefy gier 
drewnianych oraz XXL Giga 
Toru Przeszkód. Karuzeli 
Weneckiej. Dduże chodzą-
ce maskotki oraz występy 

cyrkowców również przycią-
gały uwagę najmłodszych. 
W strefie chillout można było 
odpocząć i zrelaksować się, 
a w fotobudce 360 uchwycić 
niezapomniane chwile.

W punkcie informacyj-
nym czekało na wszystkich 
Komornickie Koło Fortuny, 
gdzie uczestnicy odpowiadali 
na pytania dotyczące gminy 
i nie tylko. Wielu śmiałków 
podjęło wyzwanie i odeszło 
nie tylko z uśmiechem ale też 
gadżetem gminnym. 

Pogoda w tych dniach do-
pisała, co przyciągnęło bar-
dzo wielu ludzi. Każdy zna-
lazł tam coś interesującego 
dla siebie, co uczyniło tego-
roczne Dni Gminy Komorniki 
wyjątkowymi. W przeddzień 
obchodów, w Centrum Tra-
dycji i Kultury w Komorni-
kach odbyło się coroczne 
Spotkanie Przyjaciół Gminy 
Komorniki, co stanowiło do-
skonały wstęp do tego rado-
snego święta.

Gwiazdy w Szreniawie na Dniach Komornik



POWIATY-GMINY
czerwiec 20246 WOlSztyn

Co spowodowało, że pan 
zgłosił swoją kandydaturę 
na burmistrza Wolsztyna?
Wierzę, że mogę coś zmie-
nić. Jako radny poprzednich 
trzech kadencji wiem jaką 
sprawczość ma burmistrz 
i mając na względzie chęć 
realizacji swoich pomysłów 
zdecydowałem się na kan-
dydowanie. Nie obawiam się 
wzięcia odpowiedzialności 
za rozwój naszej gminy. Mam 
w urzędzie mocną kadrę, to 
silny zespół, którego poten-
cjał, tak jak i naszej gminy, 
będę starał się maksymalnie 
wykorzystać. Nie pojawiłem 
się znikąd. Dałem się poznać 
jako społecznik, wcześniej 
sportowiec amator, ale też 
jak powiedziałem na wstę-
pie wieloletni radny miejski. 
Jednym słowem wiele osób 
mnie zna, a tym którzy mnie 
nie znają będę starał dać się 
poznać z jak najlepszej stro-
ny. W nową rolę wszedłem 
bardzo aktywnie. Już pierw-
szego dnia wydałem zarzą-
dzenie dotyczące zebrań so-
łeckich, ponieważ chciałem 
aby nowe rady sołeckie mo-
gły już w okresie wakacyjnym 
intensywnie działać dla do-

bra mieszkańców. Od pierw-
szego dnia odbywam wiele 
spotkań, uczestniczyłem we 
wszystkich zebraniach sołec-
kich, staram się być wszędzie 
gdzie mnie zapraszają jeśli 
tylko da się to pogodzić. Chcę 
słuchać mieszkańców, a bez-
pośredni kontakt i właśnie 
indywidualne, luźne rozmo-
wy podczas spotkań integra-
cyjnych dla mieszkańców są 
ku temu najlepszą okazją.

Co by pan chciał w Wolszty-
nie zrobić lub zmienić? Ma 
pan jakiś plan?
Przede wszystkim chcę pod-
kreślić, że nic nie dzieje się  
jednoosobowo, bo do tego 
żeby wizje i pomysły wcie-
lić w życie musi być zgoda 
i wsparcie radnych. Chciał-
bym zmienić podejście do tu-
rystyki i skuteczniejszej pro-
mocji naszej okolicy. Tutaj 
widzę szerokie pole do dzia-
łania co jasno podkreślali-
śmy jako komitet w kampanii 
wyborczej i konsekwentnie 
będziemy do tego dążyć. Do 
wszystkiego są jednak po-
trzebne finanse, więc nie mo-
żemy zapomnieć o naszych 
przedsiębiorcach, którzy 

w podatkach dają nam na-
rzędzia do działania. Zamie-
rzamy ich aktywnie wspierać 
prowadząc przewidywalną 
i zrównoważoną politykę po-
datkową.

Idąc skrótami ze stacji PKP 
w kierunku Straży Pożarnej 
na kilku hektarach zarośli 
jest teren bagnisty z dwoma 
stawami i to jest taka sytu-
acja od kilkudziesięciu lat.
Teren pełni rolę obszaru 
zalewowego podczas gwa-
tłownych opadów. Nadmiar 
wody, podobnie jak na Placu 

Wierzę, że mogę coś zmienić
Z nowym burmistrzem Wolsztyna -Dominikiem Tomiakiem rozmawia Franciszek Gwardzik

Partnerstwa Miast jest tam 
czasowo magazynowany za-
nim zostanie odprowadzony. 
W przyszłości planujemy tam 
realizację lekkiej infrastruk-
tury, aby autrakcyjnić to 
miejsce dla mieszkańców.

Jedną z atrakcji Wolsztyna 
jest Parada Parowozów. Czy 
zostanie to już tradycją?
Ta tradycja jest już od bar-
dzo wielu lat i mimo tego, że 
nie jestem postrzegany jako 
miłośnik parowozów doce-
niam ich ogromny potencjał 
i planuję wspierać działalność 
wolsztyńskiej Parowozowni. 
Wielokrotnie spotkałem się 
z jej dyrektorem i o tym za-
pewniłem. Rozmawialiśmy 
już wcześniej przed objęciem 
przeze mnie urzędu burmi-
strza, więc dyrektor Ligma 
nie miał obaw co do mojego 
podejścia. Jestem też po spo-
tkaniu z przedstawicielami 
Stowarzyszenia Miłośników 
Wolsztyńskiej Parowozowni. 
Przedstawiliśmy sobie swoje 
pomysły na działania i było 
to bardzo owocne spotkanie.

Jak pan spędza wolny czas 
i czy uprawia rekreacyjnie 

jakiś sport?
W ostatnim czasie tego cza-
su wolnego jest niewiele, ale 
znalezienie czasu na aktyw-
ność sportową jest dla mnie 
bardzo ważne dla osiągnięcia 
równowagi. Dość regularnie 
chodzę na siłownię. Rodzin-
nie lubimy pójść „na rower”. 
Córka przesiadła się ostat-
nio na większy model, więc 
motywacja do takich wycie-
czek jest większa. Uważam, 
że aktywność sportowa jest 
bardzo istotnym elementem 
naszego życia i zwyczajnie 
mi jej brakuje jeśli z powodu 
różnych obowiązków wypad-
nie mi jakiś trening.

Jaki jest pana stan rodzin-
ny?
Mam żonę i dwójkę dzieci, 
dopowiadając humorystycz-
nie jeszcze psa i kota. Syn 
jest tegorocznym maturzy-
stą wolsztyńskiego ogólnia-
ka i ma 19 lat, córka ma 8 lat 
i uczęszcza do Szkoły Podsta-
wowej nr 1 w Wolsztynie.

Czy pan jest tolerancyjny - 
przykładem niech będą mi-
granci i gdzie jest granica 
tolerancji?

Jestem osobą tolerancyjną 
i odnoszę się z szacunkiem do 
innych kultur i narodowości. 
W każdym społeczeństwie 
obowiązują jakieś normy 
i obyczaje, które nasi goście 
muszą szanować. To nie może 
działać w jedną stronę. Nale-
ży też rozgraniczyć pojęcie 
uchodźcy i migranta. Jedni 
szukają u nas schronienia, 
drudzy pracy i o tym należy 
pamiętać. Wielu przybyszów 
znalazło u nas swoje miejsce 
i świetnie odnaleźli się na 
rynku pracy, pomagając na-
szym lokalnym firmom.

Jakie życzenia zawodowe 
ma pan na tą kadencję?
Chciałbym żeby mieszkań-
cy czuli się wysłuchani, 
a realizacja ich potrzeb była 
widoczna. W programie wy-
borczym ja jako kandydat, 
a nasz komitet jako drużyna 
przedstawiliśmy pewne pro-
pozycje i do ich realizacji już 
dążymy. Wobec tego życzył-
bym sobie, aby moje dzia-
łania spotkały się ze zro-
zumieniem mieszkańców, 
a największą nagrodą dla 
mnie będzie ich satysfakcja 
z efektów mojej pracy.

INfORmUjE, żE pOSIada w SwOjEj OfERCIE

OSTATNIE WOLNE MIESZKANIA
3-pokojowe o powierzchni użytkowej 55,55 m2 – 55,72 m2

w nowym budynku przy ul. winnej 22B w Grodzisku wlkp.

Cena: 6750 zł/m2 p.u.

Termin ralizacji: 
czerwiec 2025

Szczegółowe informacje pod nr telefonu (61) 44 46 033
lub na stronie internetowej www.smgrodzisk.wlkp.pl/oferta-lokali
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2-go czerwca, podczas Dni 
Rakoniewic, odbyła się 
również Parada Motocykli. 
O godzinie 12.00 wszyscy 
motocykliści z grupy moto-
cyklowej Ziemi Rakoniewic-

kiej oraz z okolicy zebrali się 
na rakoniewickim rynku, aby 
wyruszyć razem w paradę 
okolicznymi wioskami. Para-
da rozpoczęła się o godzinie 
14.00 i wszyscy razem wy-

ruszyli z rynku przez: Rosta-
rzewo, Cegielsko, Adolfowo, 
Łąkie, Nowe Łąkie, Tarnowę 
i dojechali aż do rakoniewic-
kiego parku. Tam czekał na 
nich poczęstunek, a na miesz-

kańców pokaz motorów. Każ-
dy mógł przyjść i podziwiać 
te wspaniałe maszyny, a na-
prawdę było na co popatrzeć- 
parada zebrała w parku po-
nad 350 motocykli. 

W dniu 2 czerwca 2024 r., jak 
co roku, na stawie w Głodnie 
przy Ostoi odbyły się Ro-
dzinne Zawody Wędkarskie 
z okazji „Dnia Dziecka”. Po-
goda jak i duża frekwencja 
dopisały.

Do zawodów zgłoszono 40 
uczestników – dzieci do 15 
lat. Organizator Kazimierz 
Nowacki o godzinie 900 przy-
witał wszystkich zawodni-
ków wraz z opiekunami oraz 
przedstawił regulamin zawo-
dów. Wylosowano stanowiska 
dla uczestników i rozdano 
dzieciom pakiety ze słodycza-
mi. Połowy trwały od godz. 
900 do 1100. Po zakończeniu 
łowienia komisja zważyła zło-
wione ryby i po przeliczeniu 
odczytała wyniki:

I miejsce zdobyła drużyna: 
Martyna i Bartosz Kisiele-
wicz

II miejsce zdobyła dru-
żyna: Jakub i Julia Kardzis, 
Antoni, Stanisław i Henryk 
Lisiewicz

III miejsce zdobyła druży-
na: Stanisław Pacyna i Nikola 
Kramska.

Po wręczeniu pucharów 
oraz upominków rzeczowych 
uczestnikom, wszystkich za-
proszono na poczęstunek. 
Wspólne biesiadowanie przy 
Ostoi dopełniło całą imprezę. 

Serdeczne podziękowania 

za pomoc w organizacji za-
wodów dla Pauliny i Damiana 
Kisielewicz, Dariusza Miko-
łajczyka, Lidii Kardzis, Pauli-
ny Lisiewicz oraz Joanny Nol-
ki. Ogromne podziękowania 
dla sponsorów:

1. Burmistrza Rakoniewic 
Gerarda Tomiaka,

2. Pani Dyrektor ROK-u Gi-
zeli Ziółkowskiej,

3. Prezesa ZUK-u Michała 
Serwy,

4. Kierownika Hali Wido-
wiskowo – Sportowej Barto-
sza Kaźmierczaka,

5. Prezesa Przedsiębior-
stwa Handlowego „Rakpol” 
Józefa Boruckiego,

6. Zakładu Przetwórstwa 
Mięsnego Krzysztofa Zieliń-
skiego.

Jeszcze raz wszystkim bar-
dzo dziękuję i do zobaczenia 
za rok.

01.06.2024 w rakoniewickim 
parku, o godzinie 9.00, odby-
ły sie zawody wędkarskie dla 
dzieci do lat 15. Pod czujnym 
okiem swoich opiekunów 
dzieci łowiły ryby w parko-
wym stawie. Wydarzenie 
przyciągnęło wielu zwolen-

ników wedkarstwa i bardzo 
spodobało się dzieciom, co 
widać po uśmiechach na 
zdjęciach. Wszystkim obec-
nym bardzo dziękujemy za 
zaangażowanie, a organiza-
torom za wspaniale spędzony 
czas.

Strażacki Dzień Dziecka od-
był się 01.06.2024 w godzi-
nach 14.00- 17.00 w rakonie-
wickim parku. Wśród atrakcji 
zapewnionych przez straża-
ków były:

a mobilne symulatory zagro-
żeń pożarowych;
a atrakcje wysokościowe;
a dziecięcy tor przeszkód;
a koło fortuny i quizy stra-
zackie;
a Strażak Sam, Koziołek 

Strażak oraz Żarek;
a edukacja z zakresu pierw-
szej pomocy;
a stoisko Kolei Wielkopol-
skich;
a Google VR- bezpieczne za-
chowania;
zadymiony namiot;
a Młodzieżowe Drużyny Po-
żarnicze
Dziękujemy wszystkim za 
wspólną, świetną zabawę, 
a organizatorom za wspania-
łe atrakcje.

17 maja na wyposażenie 
jednostki OSP Rakoniewice 
trafił długo wyczekiwany 
sprzęt, którym jest łódź Kon-
tra 400C. Została ona zaku-
piona ze środków własnych 
gminy Rakoniewice. Łódź 
zastąpi używany dotychczas 
kilkunastoletni ponton co 
poprawi jakość działania na 

akwenach. Sprzęt dostar-
czyła firma Szkoła Sportów 
Wodnych Megalodon. Jest to 
łódź czterometrowa wyko-
nana z poliestru z 30 konnym 
silnikiem MERCURY oraz so-
narem i sprzętem do ratow-
nictwa wodnego.

Tekst: OSP Rakoniewice

Parada motocykli 

Zawody wędkarskie dla dzieci w GłodnieZawody wędkarskie z okazji 
Dnia Dziecka

Strażacki Dzień Dziecka

Nowy zakup dla OSP

1 czerwca, w Rakoniewicach, 
odbyły się Wielkopolskie 
Wojewódzkie Obchody Dnia 
Strażaka oraz 50- lecie Wiel-
kopolskiego Muzeum Pożar-
nictwa w Rakoniewicach. 
Dla wszystkich było to duże 
wydarzenie, ponieważ udział 
w nim wzięło dużo wspania-
łych gości, a wśród nich:
a Sekretarz Stanu w Mini-
sterstwie Spraw Wewnętrz-
nych i Administracji Wiesław 
Szczepański
a Wojewoda Wielkopolska 
Agata Sobczyk
a Sekretarz Stanu w Kance-
larii prezydenta RP Wojciech 
Kolarski
a Zastępca Komendanta 
Głównego PSP st. bryg. Grze-
gorz Szyszko
a Wicemarszałek Wojewódz-
twa Wielkopolskiego Woj-
ciech Jankowiak
a Komendant Szkoły Aspi-
rantów PSP w Poznaniu st. 
bryg. Andrzej  Zajączkowski

a Prezes Zarządu Oddzia-
łu Wojewódzkiego Związku 
OSP RP  Woj. Wielkoposlkie-
go im. gen. Stanisława Tacza-
ka dh Eugeniusz Grzeszczak 
wraz z Dyrektorem Zarządu 
Wykonawczego dh. Mariu-
szem Rogą,

a była Naczelnik Wielko-
polskiego Muzeum Pożarnic-
twa w Rakoniewicach Anna 
Formaniewicz,

a byli dyrektorzy Central-
nego Muzeum Pożarnictwa 
w Mysłowicach st. bryg. w st. 
spocz. Grzegorz Sudo oraz 
st. bryg. w st. spocz. Edward 
Pruski

a strażacy z Państwowej 
Straży Pożarnej oraz straża-
cy Ochotniczych Straży Po-
żarnych.

Po zakończeniu uroczy-
stego apelu na rynku wszy-
scy zgromadzeni przeszli do 
parku, gdzie odbył się festyn 
rodzinny wraz ze Strażackim 
Dniem Dziecka. 

Wielkopolskie Wojewódzkie Obchody Dnia Strażaka 
oraz 50-lecie Muzeum Pożarnictwa w Rakoniewicach
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„Przebudowa drogi powiatowej nr 3579P Wioska – Kobylniki 
– Grodzisk Wlkp. – etap IV od miejscowości Gnin do miejsco-
wości Wioska”

W dniu 27.05.2024r. dokonano odbioru inwestycji drogowej 
pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 3579P Wioska – Kobyl-
niki – Grodzisk Wlkp. – etap IV od miejscowości Gnin do miej-
scowości Wioska”. 

W ramach zadania zrealizowano przebudowę drogi powia-
towej nr 3579P na odcinku długości ok. 3,900 km polegającą 
m.in. na poszerzeniu jezdni, wzmocnieniu konstrukcji jezdni 
siatką stalową, wykonaniu nowej nawierzchni, wykonaniu 
chodników. Zrealizowano też oznakowanie aktywne na 2 
przejściach dla pieszych wraz z doświetleniem tych przejść, 
a także radar informujący kierowcę o prędkości ruchu pojaz-
du, wykonano też 2 przystanki autobusowe.

Roboty budowlane wykonała firma CAŁUS Sp. z o.o. Sp. Ko-
mandytowa. Koszt robót budowlanych wyniósł 10.165950,70 
zł; kwalifikowalna wartość zadania to kwota 10.110.908,20 zł, 
z czego 6.044.661,60 zł to dofinansowanie z Rządowego Fun-
duszu Rozwoju Dróg, natomiast pozostałe środki pochodziły 
z budżetu Powiatu Grodziskiego oraz Gminy Rakoniewice.

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2497P Buk-Woźniki – Ko-
towo od km 11+710 do km 16+312 – etap II i Remont drogi po-
wiatowej nr 2497P Buk-Woźniki – Kotowo od km 11+710 do km 
16+312 – odcinek G-F”

W zaawansowanym stadium jest inwestycja realizowana 
również w ramach dofinansowania z Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg, tj. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2497P 
Buk-Woźniki – Kotowo od km 11+710 do km 16+312 – etap II 
i Remont drogi powiatowej nr 2497P Buk-Woźniki – Kotowo od 
km 11+710 do km 16+312 – odcinek G-F”.

Wykonawcą robót budowlanych jest firma Infrakom Kościan 
Sp. z o.o. Wartość umowy na roboty budowlane to 12.403.365,05 
zł. Kwalifikowalna wartość zadania to 11.970.668,28 zł, z cze-
go dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg to 
7.182.400,96. Pozostałe środki na realizację zadania pochodzą 
z budżetów Powiatu Grodziskiego, Gminy Grodzisk Wielko-
polski oraz Gminy Granowo.

Efektem realizacji zadania będzie przebudowa i remont 
drogi powiatowej nr 2497P na łącznym odcinku ponad 4 km 
polegająca m.in. na wzmocnieniu konstrukcji jezdni siatką 
stalową, wykonaniu nowej nawierzchni, wykonaniu chodni-
ka; poszerzeniu istniejącej ścieżki pieszo – rowerowej i wy-
konaniu jej nowej nawierzchni. Wykonane zostanie również 
oznakowanie aktywne na 2 przejściach dla pieszych wraz z do-
świetleniem tych przejść oraz 2 radary informujące kierowcę 
o prędkości ruchu pojazdu.

„Remont drogi powiatowej nr 2459P Piekary – Bielawy – Gra-
nowo na odcinku od skrzyżowania z drogą krajową nr 32 do 
końca miejscowości Separowo”

Na zaawansowanym etapie jest inwestycja pn. „Remont dro-
gi powiatowej nr 2459P Piekary – Bielawy – Granowo na od-
cinku od skrzyżowania z drogą krajową nr 32 do końca miej-
scowości Separowo” realizowana w ramach dofinansowania 
z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.

Wykonawcą robót budowlanych jest firma Infrakom Kościan 
Sp. z o.o. Wartość umowy na roboty budowlane to 5.854.980,72 
zł. Kwalifikowalna wartość zadania to 5.810.551,76 zł, z cze-
go dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg to 
3.486.331,05 zł. Pozostałe środki na realizację zadania pocho-
dzą z budżetów Powiatu Grodziskiego i Gminy Granowo.

Efektem realizacji zadania będzie remont drogi powiatowej 
nr 2459P na odcinku długości ok. 2,364 km, polegający na wy-
remontowaniu nawierzchni jezdni, remoncie chodników w m. 
Separowo, a także remoncie odwodnienia oraz 2 przystanków 
autobusowych.

„Przebudowa drogi powiatowej nr 3584P Parzęczewo – Pusz-
czykowo – Kotusz – granica powiatu – etap II B”

W dniu 14.05.2024r. dokonano odbioru inwestycji drogo-
wej pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 3584P Parzęczewo 
– Puszczykowo – Kotusz – granica powiatu – etap II B”. W ra-
mach zadania wykonano przebudowę odcinka drogi długości 
0,700 km, droga została wzmocniona siatką stalową i zyskała 
nową nawierzchnię. 

Prace budowlane zrealizowała firma Infrakom Kościan Sp. 
z o.o. Wartość robót budowlanych wyniosła 1.892.216,28 zł, 
z czego 1.854.371,95 zł to dofinansowanie uzyskane z Rządo-
wego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych 
– 6 Edycja – PGR, natomiast pozostała część środków pochodzi 
z budżetów Powiatu Grodziskiego i Gminy Kamieniec.

Inwestycje drogowe Powiatu Grodziskiego
pOWiat gROdziSKi
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Od 28 maja do 20 czerwca na 
terenie naszej Gminy trwały 
wybory sołeckie. Przewod-
niczącym zebrań był Marcin 
Brambor – Burmistrz Nowego 
Tomyśla oraz Adrianna Brzo-
stowska – zastępca Burmistrza.

Wyniki wyborów w poszcze-
gólnych sołectwach:

Róża (28 maja)
Sołtys: Mieczysław Szczecho-
wiak (ponownie wybrany)
Rada Sołecka: Mariusz Fertyk, 
Malwina Jędrzejczak, Aldona 
Krajewska, Mirosław Łodyga, 
Józef Mieleszczuk, Sławomir 
Sinkiewicz, Waldemar Szcze-
chowiak, Henryk Szofer, To-
masz Wachocz

Boruja Nowa (29 maja)
Sołtys: Marzena Matusiak 
(ponownie wybrana)
Rada Sołecka: Krzysztof Do-
lecki, Marek Karliński, Kinga 
Ksiąg, Szymon Ochla, Mate-
usz Pikos, Sandra Rybarczyk, 
Krzysztof Śliż

Bukowiec (3 czerwca)
Sołtys: Marzena Sternal 
(nowo wybrana)
Rada Sołecka: Aneta Brudło, 
Mariusz Brych, Władysław 
Galas, Anna Kaczmarek, Jacek 
Pieprzyk, Przemysław Przyby-
lak, Łukasz Wlekły

Szarki (4 czerwca)
Sołtys: Bożena Pierzyńska 
(ponownie wybrana)
Rada Sołecka: Agnieszka Wle-
kły, Danuta Franciszka Kry-
stians, Tadeusz Kwaśniewski, 
Grzegorz Pierzyński, Agniesz-
ka Pierzyńska, Jolanta Szwed

Grubsko (5 czerwca)
Sołtys: Hanna Stawska-Schulz 
(nowo wybrana)
Rada Sołecka: Ryszard Ceber-
nik, Robert Ceglarz, Natasza 
Rędziniak, Rafał Staśkowiak, 
Mariusz Wierciński

Cicha Góra (6 czerwca)
Sołtys: Marek Bińkowski 
(ponownie wybrany)
Rada Sołecka: Jarosław Doko-
wicz, Tomasz Końka, Tomasz 
Antuszewski, Artur Tyliński, 
Jarosław Gumuła, Maciej Urba-
nowicz, Arkadiusz Cisaka

Przyłęk (7 czerwca)
Sołtys: Bogusław Nawrot 
(ponownie wybrany)
Rada Sołecka: Weronika Czy-
żewska, Jarosław Kasper-
czak, Franciszek Łangowicz, 
Agnieszka Łuczkowska, Arleta 
Paluch, Maciej Pilarczyk, Ja-
nusz Pluskota, Jarosław Pukac-
ki, Aleksander Szymański

Glinno (10 czerwca)
Sołtys: Wojciech Kucz 
(nowo wybrany)
Rada Sołecka: Honorata Ny-
ga-Wiśniewska, Małgorzata 
Rościszewska, Daria Nowicka, 
Błażej Sobków, Natalia Ceglarz, 
Józefa Sobczak, Danuta Bisio-
rek, Karolina Czajka-Patalas, 
Karolina Łańska-Hejza

Sątopy (11 czerwca)
Sołtys: Łukasz Kwiatkowski 
(nowo wybrany)
Rada Sołecka: Adam Szofer, 
Magdalena Wroniak, Kata-
rzyna Szkudlarska, Katarzyna 
Lutomska, Bartłomiej Kordus, 
Adam Geisler, Barbara Pustko-
wiak, Hubert Ratajczak, Sylwia 
Adamczak

Sękowo (12 czerwca)
Sołtys: Piotr Protas 
(ponownie wybrany)
Rada Sołecka: Monika Kowal-
czyk, Roman Sitek, Kazimierz 
Sobiak, Agnieszka Dudek, 
Krzysztof Majchrowski, Patryk 
Tomala, Krzysztof Hojan 

Kozie Laski (13 czerwca)
Sołtys: Małgorzata Błachowiak 
(ponownie wybrana)
Rada Sołecka: Krzysztof Bła-
chowiak, Iwona Karbowska, 
Marcin Kałużny, Jarosław Kar-
bowski, Magdalena Sołtysiak, 
Przemysław Sołtysiak, Krzysz-
tof Zgrajek, Michał Wolny

Nowa Róża (13 czerwca)
Sołtys: Dominika Przybylak 
(nowo wybrana)
Rada Sołecka: Michał Zgrabka, 
Kamila Kuźmińska-Sternal, 
Grzegorz Marchewka, Henryk 
Jędrzejczak, Natalia Walko-
wiak, Adam Bzowski, Andrzej 
Chęcik 

Stary Tomyśl (17 czerwca)
Sołtys: Monika Dębicka 

(ponownie wybrana)
Rada Sołecka: Mariusz Doliń-
ski, Artur Bąk, Elżbieta Kortus, 
Tomasz Maciejewicz, Justyna 
Nowotnik, Karolina Sitarska, 
Katarzyna Wamberska, To-
masz Strzelecki

Wytomyśl (17 czerwca)
Sołtys: Danuta Sobieraj 
(ponownie wybrana)
Rada Sołecka: Szymon Weber, 
Aleksandra Kapelska, Łukasz 
Heliasz, Ewa Płońska, Miłosz 
Dominiak, Roman Pogorzel-
czyk, Agnieszka Borowiak, Jaro-
sław Przybylak, Anna Fricz

Paproć (18 czerwca)
Sołtys: Radosław Halasz 
(ponownie wybrany)
Rada Sołecka: Aneta Jarmako-
wicz, Elżbieta Podlaszewska-
-Cybal, Sławomir Kaczmarek, 
Justyna Bronka, Artur Witkow-
ski, Joanna Balcerska, Cezary 
Konczerewicz, Rafał Banacho-
wicz, Przemysław Piątek

Chojniki (19 czerwca)
Sołtys: Maria Starosta 
(ponownie wybrana)
Rada Sołecka: Irena Boberska, 
Maria Brzozowska, Mariusz 
Jędrzejczak, Michał Rąbalski, 
Witold Rąbalski

Jastrzębsko Stare (19 czerwca)
Sołtys: Jan Rosolski 
(nowo wybrany)
Rada Sołecka: Marta Przybyl-
ska, Sebastian Wróblewicz, 
Szymon Sołtysik, Krzysztof 
Ślusarz, Monika Łuka, Iza-
bela Marchewka, Zdzisława 
Skrzypczak. 

Boruja Kościelna (20 czerwca):
Sołtys: Justyna Schrecke (nowo 
wybrana)
Rada Sołecka: Monika Kap-
ska, Agnieszka Markiewicz, 
Jarosław Świech, Ewa Pióro, 
Damian Słowinski, Dariusz 
Wójta, Jakub Kański, Renata 
Heinrich, Mateusz Kaczma-
rek. 

Gratulujemy nowo wybranym 
Sołtysom oraz członkom Rad 
Sołeckich! Życzymy owocnej 
współpracy i wielu sukcesów 
w pracy na rzecz lokalnych 
społeczności.

Podsumowanie Wyborów Sołeckich 
gmina nOWy tOmyŚl

KOZIE LASKI
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Wykonujemy usługi w zakresie:
a badania technicznye pojazdów w pełnym zakresie
a diagnostyka pojazdów a komputerowe sprawdzanie amortyzatorów
a naprawy samochodów osobowych wszystkich marek
a naprawy samochodów ciężarowych, autobusów, przyczep i naczep
a naprawa sprzętu rolniczego - ciągniki, kombajny itp
a mycie oraz konserwacja pojazdów a zbieżność kół w 3D
a naprawa i sprzedaż gaśnic oraz sprzętu p. poż. a spawanie aluminium 
a naprawa skrzyń biegów samochodów cięarowych Iveco, Mercedes, Scania, 
Volvo, Renault itp.

OKRĘGOWA 
StACJA 
KONtROLI 
POJAZDÓW

www.diagrolmet.pl
64-200 Wolsztyn, ul. Dworcowa 15F

tel./fax: 68 384 2223, tel. kom.  602 108 348,  602 578 443

Do każdego badania technicznego - NIESPODZIANKA
POSTAW NA TRADYCJĘ I DOŚWIADCZENIE

Jaromierz 38, 64-225 Kopanica
tel 68 384 06 45 – tel. kom. 604 222 116, 694 560 009

www.brudlo.com.pl
Zapraszamy na naszego Facebooka oraz Instagram

a pelargonie, begonie, niecierpki, surfinie, rośliny ozdobne  
z liści oraz wiele, wiele innych roślin na balkony i tarasy

 a wiszące donice z kwiatami  a byliny i trawy  a rozsadę 
ziół i warzyw a bardzo duży wybór donic, doniczek 

i skrzynek balkonowych
a fachową obsługę i doradztwo

a obsadzanie mis, skrzynek i donic
Godziny otwarcia: pon-pt 7:00-18:00 

sb 7:00-15:00 / niedziele i święta nieczynne
Godziny otwarcia: pon-pt 7:00-18:00 

sb 7:00-15:00 / niedziele i święta nieczynne 

Polecamy: 
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Dnia 24 maja w Szkole Pod-
stawowej w Miedzichowie 
odbył się Dzień Rodziny. 
Dzieci z przedszkola oraz klas 
I-III przygotowały przedsta-
wienia dla swoich rodziców, 
a po wszystkim wręczyły pre-
zenty. 

Była to doskonała okazja 
do przedstawienia dorobku 
artystycznego szkoły. W mię-
dzyczasie odbył się też pokaz 
taneczny grupy Hajdasz. Po 
krótkiej przerwie na scenę 
wbiegła przezabawna grupa 
smerfów, która swoją ener-
gią porwała wszystkich do 
tańca. Warto nadmienić, iż 
był to występ niespodzianka 
przygotowany przez rodzi-
ców, przyjaciół i nauczycieli 
szkoły. 

Przez całe piątkowe popo-
łudnie przybyli goście oraz 
dzieci mogli korzystać z ta-
kich atrakcji jak :

a fotobudka,
a Hajdasz,
a malowanie twarzy oraz 

tatuaże brokatowe,
a Stowarzyszenie Kaliber 

1257, 
a dmuchańce,
a OSP KSRG Miedzichowo - 

pokaz sprzętu gaśniczego. 
Oprócz wyżej wymie-

nionych atrakcji, aby na-
brać sił na dalszą zabawę 
wszyscy przybyli próbowali 
pyszności z Koło Gospodyń 
Wiejskich „Miedzichowskie 
Babki” oraz placków przy-
gotowanych przez rodziców 
naszej szkoły.

Na zaproszenie Dyrektora 
Szkoły oraz Rady Rodziców 
odpowiedzieli: 

Wójt Gminy Miedzichowo 
Pan Stanisław Piechota oraz 
Dyrektor Gminnego Zespołu 
Obsługi Szkół w Miedzicho-
wie Pani Elżbieta Oses.

Dzień Rodziny
O godz. 18.00, 24 maja 2024 
roku, w piątek, sala wiejska 
w Bolewicach zapełniła się 
widzami, ponieważ wzo-
rem lat ubiegłych odbył się 
Koncert dla Mamy i Taty. 
W tym roku tematem kon-
certu był dzień z życia mamy, 
taty i dzieci, czyli dzień 
z życia rodziny. Organizato-
rzy ukazali z przymrużeniem 
oka perypetie dnia codzien-
nego.

Wójt Gminy Miedzichowo 
dr Stanisław Piechota, po-
witał wszystkich przybyłych 
i podkreślił jaką ważną rolę 
pełni rodzina. Po tym krót-
kim wprowadzeniu ucznio-
wie Zespołu Szkół i Placówek 
Oświatowych w Bolewicach, 
zaprezentowali przybyłym 
gościom, zabawne scenki 
przeplatane piosenkami, 
tańcami i utworami instru-
mentalnymi.

Koncert rozpoczęły uczen-
nice kl 2a, tańcem do piosen-
ki „Rock aroud the clock”. 
Pierwsza scenka „Jak mama 
i tata się poznali i w sobie za-
kochali” ukazała na wesoło 
historię poznania i zakocha-
nia – czyli jak to wszystko się 
zaczęło. „Baju baj” piosenka 
Anny Jantar, w wykonaniu 
Antoniny Wesołej z kl 6 po-
przedziła kolejną scenkę, 
a był to poranek, gdy mama 
wyjechała i tata musiał wy-
prawić dzieci do szkoły. Pełen 
zabawnych nieporozumień 
skecz rozbawił publiczność, 
a taniec do piosenki „Ain’t 
your mama”, w wykonaniu kl 
2a dopełnił obrazu, że mama 
czasami marzy o chwili od-
poczynku. „Ostatnia nadzie-
ja” w wykonaniu Magdaleny 
Piątek z kl 7a  i „Dzięki, że 
jesteś” zaśpiewana przez Nel 

Kaczmarek z kl 6, to dwie 
piosenki, które były kolejny-
mi punktami koncertu. Te-
mat trzeciej scenki to pomoc 
dzieciom w przygotowaniu 
do szkoły, gdzie rodzice mieli 
większy problem z zadaniem 
niż dzieci. Taniec „Rock 
and roll is King” zatańczy-
li uczniowie kl 2b, Ryszard 
Matysiak z kl 4, uczeń Pań-
stwowej Szkoły Muzycznej 
w Nowym Tomyślu zagrał 
na gitarze, a zespół taneczny 
działający w szkole, zapre-
zentował taniec Cha cha cha. 
W dobie dwucyfrowej infla-
cji trzeba ciągle oszczędzać, 
dlatego nie mogło zabraknąć 

scenki o oszczędzaniu. Ro-
dzice oszczędzali i marzyli 
o zagranicznych wojażach. 
Piosenka „Rivers of Babylon” 
zaśpiewana przez uczniów 
kl 6: Antoninę Wesołą, Mag-
dalenę Kaczmarek, Klaudię 
Szawala, Wojtka Kościelne-
go, gdzie na perkusji zagrał 
Bruno Borowy uczeń Prywat-
nego Ogniska Muzycznego 
w Nowym Tomyślu, przy-
bliżyła nam marzenia rodzi-
ców. Niestety, jedyne miejsce 
gdzie rodzice pojechali to nad 
najbliższe jezioro, a tam ... ? 
Kolejna piosenka „Monika 
dziewczyna ratownika”, któ-
rą zaśpiewał Alan Borowiak 

z kl 7a na wesoło ukazała 
przygody nad jeziorem. Kon-
certowy dzień zbliżał się do 
końca. Piękny taniec - walc 
wiedeński zatańczyła grupa 
taneczna, a piosenka na do-
branoc „Jestem twoją bajką” 
była przedostatnim punktem 
koncertu. Na zakończenie 
wszyscy wykonawcy wraz 
z opiekunami zaśpiewali 
piosenkę „Troszeczkę ziemi, 
troszeczkę słońca” życząc 
wszystkim Rodzicom, aby za-
wsze świeciło im słońce.

Pani dyrektor Zespołu 
Szkół i Placówek Oświato-
wych w Bolewicach - Hanna 
Kaczmarek czuwała nad ca-
łością, a uczniów do występu 
przygotowały panie: Ewelina 
Jarosz, Anna Koberling, Mi-
lena Dach, Małgorzata Lu-
dwiczak i Magdalena Strze-
lińska. Na zakończenie pan 
wójt wraz z panią sekretarz 
podziękowali młodym wy-
konawcom, wręczając im 
słodkie upominki, a paniom 
podziękowania. Po raz trzeci 
w Bolewicach pięknie bawio-
no się na Koncercie dla Mamy 
i Taty, a obecni na goście wy-
chodzili z sali z uśmiechem 
i radością.

Koncert dla Mamy i Taty 2024
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Finanse Banku. Dziecinnie proste!!!
Zapraszamy do odkrycia aplikacji Nasz Bank Junior 

Bank Spółdzielczy w Siedlcu posiada w ofercie dla młodych klientów  
aplikację Nasz Bank junior, która została stworzona z myślą o wspieraniu 
rodziców i ich dzieci w budowaniu finansowej świadomości poprzez  
przyjazną i bezpieczną aplikację bankowości mobilnej. 

aplikacja oferuje między innymi:
– cyfrowe skarbonki z wyznaczonymi celami
– płatności BLIK z autoryzacją i limitami ustalanymi przez rodzica
– zarządzanie własną kartą płatniczą

Nasz Bank Junior to połączenie zabawy z nauką oszczędzania i zarzą-
dzania kieszonkowym oraz możliwość zdobycia wiedzy z zakresu finan-
sów i obsługi konta bankowego. Rodzic cały czas ma wgląd w wydatki 
i oszczędności swojego dziecka, a jednocześnie uczy je odpowiedzial-
ności, samodzielności oraz systematyczności. 
aby dowiedzieć się więcej o aplikacji i jej funkcjonalnościach zaprasza-
my na stronę www.banksiedlec.pl lub do naszych placówek.

wszystkim członkom SKO działającym przy naszym Banku życzymy  
udanych wakacji.

Międzynarodowe Targi Po-
znańskie to niewątpliwie wi-
zytówka stolicy Wielkopolski.

Historia tej instytucji 
to ponad 100 lat istnienia. 
Przypomnijmy Powszech-
ną Wystawę Krajową, bo tak 
brzmiała nazwa ówczesnych 
targów, niezwykle uroczyście 
otwarto 16 maja 1929 r.  Żeby 
zrealizować w tak trudnych 
ekonomicznie międzywojen-
nych czasach i do tego w nie-
wiele ponad dziesięć lat od 
odzyskania niepodległości,  
inwestycję z tak niebywałym 
rozmachem potrzebny był wi-
zjoner i grono podobnie my-
ślących współpracowników. 
Tym niezwykłym wizjone-
rem, był ówczesny prezydent 
Poznania, Cyryl Ratajski. Jak 
widać mieliśmy wtedy wło-
darzy nie tylko miłujących 
region i jego stolicę Poznań, 
ale także mozolnie i z powo-
dzeniem budujących jego siłę 
i prestiż na arenie międzyna-
rodowej.

Nie bez powodu to Cyryl 
Ratajski ma swój pomnik 
w Poznaniu. Cóż...i na tym ra-
czej poprzestańmy.

Powróćmy zatem do tematu 
związanego z Międzynarodo-
wymi Targami Poznańskimi.

Dla takiej instytucji teraź-
niejszość to umiejętność do-
stosowania się do dynamicz-
nych wyzwań współczesnego 
świata. Świata w którym trud-
no o stabilność i wyznaczanie 
długoterminowych, pewnych 
celów. A to nie tylko działa-
nia wojenne na Ukrainie, ale 
także powolne wychodzenie 
z kryzysu, zawirowania na 
rynku paliwowym, energe-

tycznym czy choćby bardzo 
niebezpieczna stagnacja wie-
lu gałęzi przemysłu na rynku 
europejskim.

Konferencja prasowa któ-
rą zorganizowano 5 czerw-
ca z okazji Światowego Dnia 
Targów, który w tym roku 
obchodzony jest pod hasłem 
„Targi są katalizatorem zrów-
noważonej przyszłości”, stała 
się okazją do podsumowania 
wszelkich działań jakie zosta-
ły w roku 2023 zorganizowa-
ne przez MTP oraz  przedsta-

wienia raportu Polskiej Izby 
Przemysłu Targowego. Była to 
już dziewiąta edycja tego wy-
darzenia.

Może dla niektórych liczby 
są nieco nudne, ale bez nich 
trudno pokusić się o rzetelną 
analizę kondycji każdej fir-
my. Zatem zobaczmy choćby 
niektóre wyniki za ubiegły 
rok. Zorganizowano 121 wy-
darzeń targowych. Pojawiło 
się o 38% więcej wystawców 
zagranicznych niż rok wcze-
śniej.  W imprezach typowo 

targowych wzięło udział po-
nad 675 tys. osób. Natomiast 
we wszystkich wydarzeniach 
zorganizowanych przez MTP, 
ponad 1,3 mln.  

Niewątpliwie Polska Izba 
Przemysłu Targowego ma 
powody do dumy. Polskie 
przedsiębiorstwa zajmujące 
się stawianiem, aranżowa-
niem stoisk targowych i ich 
obsługą, to najwięksi gracze 
w tej branży nie tylko w Eu-
ropie. W wielu przypadkach 
wyparliśmy z rynków zagra-
nicznych, wydawałoby się 
niekiedy bardziej od nas do-
świadczonych, konkurentów.

Pamiętajmy też, że instytu-
cja jaką są Międzynarodowe 
Targi Poznańskie to nie jedy-
nie organizator wydarzeń tar-
gowych w stolicy Wielkopol-
ski, ale także w wielu innych 
miastach naszego kraju.

Z kolei w ciągu ostatnich 
lat same tereny targowe stały 
się nie tylko miejscem wy-
stawienniczym, czy areną 
spotkań kongresowych, ale 
także podczas wielu imprez, 
terenem wypoczynkowy dla 
całych rodzin. To zdecydo-

wane przeorientowanie mo-
delu przedsiębiorstwa jakim 
są MTP. Stąd nikogo już nie 
dziwi, że instytucja targów 
zajmuje się  między innymi 
także organizacją różnego ro-
dzaju wydarzeń kulturalnych, 
muzycznych, teatralnych, 
sportowych, jarmarków. Np. 
Jarmark Bożonarodzeniowy 
to novum. To rodząca się do-
piero tradycja.

Pamiętajmy, że Między-
narodowe Targi Poznańskie 
mają jeden niezaprzeczalny 
atut, to zdecydowanie bardziej 
bezpieczny niż w przypadku 
innych lokalizacji, w pewnym 
sensie zamknięty, teren. Dają-
cy też możliwość przeróżnych 
aranżacji przestrzeni.

Przed nami okres waka-
cyjny, stąd ograniczona ilość 
typowo targowych wydarzeń, 
ale już w we wrześniu MTP 
wchodzi w bardzo intensyw-
ny okres kolejnych wysta-
wienniczych prezentacji.

Zatem do zobaczenia na  
Międzynarodowych Targach 
Poznańskich.

Tekst: Andrzej Błaszczak
Zdj.: Hieronim Dymalski

Targi Poznańskie poszerzają swoją działalność
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delipark - park Edukacji i Rozrywki - to jedno z najchętniej odwiedzanych miejsc w wielkopolsce. położony na skraju 
wielkopolskiego parku Narodowego, oferuje nie tylko niezliczone atrakcje dla dzieci i dorosłych, ale także możli-
wość obcowania z przyrodą i nauką w niezwykle przyjaznym otoczeniu. 

Odwiedzający mogą korzystać z pakietów obejmujących noclegi oraz nieograniczony dostęp do atrakcji, a także 
z oferty specjalnej dla szkół i firm, które chcą zorganizować u nas wycieczki czy imprezy tematyczne. deli park to 
także doskonała przestrzeń na realizację kulinarnych pokazów, gdzie lokalne smaki łączą się z atmosferą zabawy.

więcej informacji, rezerwacja biletów oraz szczegóły dotyczące pakietów pobytowych dostępne są na stronie 
www.delipark.pl lub pod numerami telefonów +48 61 8 108 108 i +48 519 059 727. możecie też skontaktować się 
z nami mailowo: recepcja@delicjusz.pl.

Niech każdy dzień w deliparku stanie się dla was przygodą, która na długo pozostanie w pamięci. do zobaczenia! 
doświadczcie magii, którą oferuje delipark, to miejsce to więcej niż park rozrywki, to prawdziwa kraina odkryć!

Deli Park to Twoje rodzinne centrum przygód, 
gdzie znajdziesz zabawe, nature i edukacje 

Członkowie i sympatycy „SAMOOBRONY” mają obawy co do 
rzetelności i prawnego działania „składkowego” rządu zawią-
zanego 13 grudnia 2023 roku. Powód to jeden z faktów postę-
powania dwóch formacji z wielu tworzących 
obecny rząd Polska 2050 oraz PSL-u, które 
posługują się treścią hasła „SAMOOBRO-
NY”- „Trzecia droga” w swoich kampaniach 
wyborczych. Jeżeli istnieją wśród liderów 
tych formacji trudności intelektualne do 
ułożenia własnego hasła, to czego można się 
spodziewać w opracowywanych przez nich projektach ustaw, 
rozporządzeń lub uchwał. Będą posługiwać się opracowaniami 
innych.

Należy przyjąć, że liderzy 
ugrupowań Polska 2050 i PSL 
na czas wspólnych działań 
przedwyborczych w 2023 
r. do Parlamenty Polski, 
a w 2024 r. do wyborów samo-
rządowych, a także do Parla-
mentu Unii Europejskiej oka-
zali ograniczoną zdolność 
w określeniu własnego hasła 
wyborczego przejmując dla 
własnych celów sztandarowe 
hasło jakim manifestowała 
swój program Partia „SAMO-
OBRONA” o treści „TRZECIA 
DROGA”.

Liderzy „Samoobrony” 
z tym hasłem prowadzili spo-
tkania ze społeczeństwem 
w różnych częściach Polski.  

Spotkania związane były 
z prezentacją poszczegól-
nych zapisów programu 
partii, komentowaniem bie-
żących sytuacji społecznych 
i politycznych w kraju i poza 
jego terenem. Hasło stwo-
rzone przez „Samoobronę” 
- „TRZECIA DROGA” było 
sygnałem wysyłanym w kie-
runku społeczeństwa, który 
oferował inne rozwiązania 
dla polepszenia życia Pola-
ków oraz rozkwitu gospodar-
czego Polski od tych, które 
proponowały inne ugrupo-
wania społeczne i polityczne 
w kraju.

Dla przypomnienia św. 
pamięci Andrzej Lepper – li-
der „Samoobrony” kierował 
pod tym hasłem - „TRZECIA  
DROGA„  słowa do polskiego 
społeczeństwa : 

„ Dla większości mieszkań-
ców naszego kraju stało się 
jasne, iż dalsze kontynuowa-
nie neoliberalnych przemian 
społeczno-gospodarczych 
przez kolejne ekipy rządzą-
ce jest wysoce szkodliwe dla 
strategicznych interesów 
naszego państwa, stwarzają 
one poważne zagrożenia dla 

szeroko pojętej jego suweren-
ności i bezpieczeństwa so-
cjalnego jego obywateli”. … „ 
Nadszedł już czas na dokona-
nie fundamentalnych zmian 
w polityce społeczno-go-
spodarczej państwa zgodnie 
z oczekiwaniami wielomilio-
nowej rzeszy obywateli” … „ 
Program nasz wychodzi na-
przeciw tym oczekiwaniom. 
Zawiera on istotne elementy 
dotychczas niedostrzegalne 
i pomijane przez neolibe-
ralnych decydentów. Jest to 
wyrazisty program zapew-
niający bezpieczeństwo so-
cjalne najsłabszym grupom 
społecznym, dający nadzieję 
na stabilizację i harmonijny 
rozwój naszego kraju”. 

Obecnie towarzystwo 
wzajemnej adoracji pod szyl-
dem Polska 2050 oraz PSL ze 
względu na stopniowo niski 
pułap inteligencji nie tylko 
nie publikuje swojego w pełni 
rozbudowanego programu, 
aby poddać go ocenie przez 
polskie społeczeństwo, ale 
musi posiłkować się hasłami 
innych ugrupowań.

Członkowie i sympatycy 
ruchu społecznego, a także 
partyjnego „SAMOOBRONY”  
oczekują, aby wspomnia-
ne towarzystwo wycofało 
z przestrzeni publicznej uży-
wanie hasła -TRZECIA  DRO-
GA-.

Członkowie Prezydium 
Rady Miejskiej Partii ‘Samo-
obrona apelują do wszystkich 
członków, aby w dostępny 
sobie sposób kierowali pro-
test do wyżej podanych ugru-
powań o zaprzestanie uży-
wania dla własnych celów 
naszego hasła „Trzeci Droga”.

Opracowane:
Członek Prezydium Rady Miejskiej

Partii „Samoobrona” w Poznaniu
mgr inż. Bogdan Bera 

Skrzydlaty koń wieńczący 
tympanon jednego z piękniej-
szych budynków w Poznaniu, 
jest swego rodzaju symbo-
lem nie tylko sztuki w stolicy 
Wielkopolski, ale także i sym-
bolem jakości sztuki, a to już 
nie jest takie oczywiste. Na 
taką ocenę należy sobie za-
pracować.

Kilka słów o historii Gma-
chu Opery, a obecnie, po-
wracając do nazewnictwa 
międzywojennego, Teatru 
Wielkiego w Poznaniu.

Jest on częścią tzw. Dziel-
nicy Cesarskiej. Sam pomysł 
zbudowania od podstaw tego 
ogromnego kompleksu po-
wstał w ostatnich latach XIX 
w. Monumentalny gmach 

Opery powstał w latach 1908 
- 1909. natomiast pierwszy 
spektakl - „Czarodziejski Flet” 
W.A. Mozarta, wystawiono w 
roku 1910. Kolejne  ważne wy-
darzenie miało miejsce już 
po odzyskaniu przez Polskę 
niepodległości. Było to zreali-
zowanie w 1919 roku „Halki” 
Stanisława Moniuszki. Obec-
na pełna nazwa to Teatr Wiel-
ki im. Stanisława Moniuszki.

A skoro już przeszliśmy 
do teraźniejszości, to należy 
przypomnieć o wyjątkowym 
remoncie, zakończonym je-
sienią ubiegłego roku, który 
diametralnie zmienił oblicze 
teatru. Nie chodzi tu o szatę 
zewnętrzną, ale o szeroko ro-
zumiane zaplecze techniczne, 

akustyczne, oświetleniowe, 
oraz kwestie związane z bez-
pieczeństwem. 

Była to potężna operacja 
trwająca nieco ponad dwa 
lata. Pochłonęła ponad 40 
mln. zł. Jednak dzięki remon-
towi na tak wielką skalę ta 
niezwykła placówka kultural-
na Poznania, zyskała zdecy-
dowanie większe możliwości 
realizacji kolejnych przed-
stawień. A po tych dwóch la-
tach przerwy w wystawianiu 
spektakli na deskach  Teatru 
Wielkiego zauważyć można 
spory głód kontaktu z pu-
blicznością. Przejawia się to w 
mnogości propozycji jakie po-
jawiły się na afiszach w ostat-
nich miesiącach. To nie tylko 

opery, ale również przedsta-
wienia baletowe. Wiele z tych 
wydarzeń realizowanych jest 
we współpracy z ekipami za-
granicznymi. To dobry oby-
czaj, bo przecież mieszkając 
nawet na jednym kontynencie 
często mentalnie różnimy się 
między sobą. Ta wymiana do-
świadczeń, wspólne działania 
są wielkim wkładem w rozwój 
sztuki w Europie.

Warto dodać, że sporym 
wyróżnieniem dla Teatru 
Wielkiego w Poznaniu i do-
cenieniem jego dorobku 
było ostatnio zaproszenie do 
udziału w Konferencji Opero-
wej i Światowym Forum Ope-
rowym w Los Angeles.

Andrzej Błaszczak

POLITYCZNA  KRADZIEŻ

I Zjazd Samoobrony województwa wielkopolskiego w Domu Technika w Poznaniu

Pod Pegazem
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Być może dla niewielu z Pań-
stwa nazwa tej imprezy tar-
gowej jest w pełni rozpozna-
walna. Zatem przybliżmy 
sobie to naprawdę ogromne 
wydarzenie.

Targi ITM Industry Euro-
pe to spotkanie wystawców 
z wielu dziedzin związanych 
między innymi z automatyza-
cją produkcji i obróbki, urzą-
dzeniami pomiarowymi, oraz 
Przemysłu Ery Cyfrowej.

Bardzo ważną częścią im-
prezy są od lat strefy interak-
tywnych przestrzeni pokazo-
wych. Gdzie zwiedzający na 
żywo mogą zobaczyć bardzo 
często zupełnie innowacyjne 
urządzenia, niekiedy po raz 
pierwszy pokazywane szero-
kiej publiczności.

Kolejną strefą jest prze-
strzeń poświęcona nauce. 
Wydaje się logiczne, że bez 
wkładu naukowców, wy-
kładowców akademickich, 
różnego rodzaju instytutów 
zatrudniających uczonych, 
wynalazców postęp w zasa-
dzie nie był by możliwy.

Z kolei stworzenie odpo-
wiedniej platformy do wspól-
nych spotkań, dyskusji dla 
tej grupy ludzi jest czymś 
bardzo istotnym. Odpowied-

nie warunki i czas to także 
czynniki, które  stwarza się 
tym ludziom dając w pewnym 
sensie gwarancję do wielu 
intelektualnych przemyśleń, 

a w przypadku tych targów 
także obserwacji zastosowa-
nia nowoczesnych technolo-
gii w praktyce.

Jednak na co dzień raczej 

nie mamy świadomości jak 
wielki jest ich wkład w roz-
wój otaczającego nas świata. 
Z kolei targi skłaniają do ta-
kich refleksji.

To na wielu, niekiedy burz-
liwych panelach dyskusyj-
nych, jak te na MTP , w oto-
czeniu pracujących urządzeń, 
a nie kanapy ze śpiącym leni-
wym kotem, rodzą się prze-
łomowe pomysły, być może 
w niedalekiej przyszłości mo-
gące w pewnym sensie zre-
wolucjonizować nawet nasz 
świat. To tutaj będąc nawet 
jedynie widzem „ocieramy” 
się o nowoczesność w naj-
lepszym tego słowa znacze-
niu. Możemy porozmawiać 

z dziesiątkami fachowców 
z różnych dziedzin i to nie 
tylko z Polski, ale także licz-
nych krajów świata. To w ta-
kich okolicznościach czujemy 
puls tego wszystkiego co nas 
otacza.  

Między innymi takie wy-
darzenia jak Targi ITM In-
dustry Europe pokazują nam 
jak błędne i wręcz szkodli-
we jest wdrażanie teorii, że 
we współczesnym świecie 
wszystko można załatwić 
przy pomocy przestrzeni wir-
tualnej. Spotkań z ludźmi wi-
docznymi jedynie na ekranie, 
kiedy każdy z uczestników 
takiego wydarzenie może 
siedzieć przed komputerem 

nawet we własnej sypialni, co 
prawda w marynarce, koszuli 
i pod krawatem, ale już jedy-
nie w spodniach od piżamy, 
bo w końcu dolnej części ciała 
nie widać. A nie jest to stwier-
dzenie gołosłowne bo znam 
takie przypadki. Myślę, że ta 
dygresja jest istotna choćby 
po to żeby nie pozbawić nas 
zwyczajnej, ludzkiej wrażli-
wości na otaczającą nas rze-
czywistość.

A powracając do rzeczy 
przyjemniejszych czyli do te-
gorocznej, czerwcowej impre-
zy Targi ITM Industry Euro-
pe, warto zaznaczyć obecność 
firm z Tajwanu. Pokazano 
wiele produktów i rozwiązań 
wpisujących się w dominu-
jące trendy współczesnego 
świata, związanych z tech-
nologiami uwzględniającymi 
między innymi zmiany kli-
matyczne i szeroko rozu-
mianą ochronę środowiska. 
Pamiętajmy też, że Tajwan 
to jeden z najważniejszych 
wytwórców różnego rodzaju 
podzespołów niezbędnych do 
produkcji w wielu tysiącach 
zakładów produkcyjnych na 
całym świecie.

Tekst: Andrzej Błaszczak
Zdj.: Hieronim Dymalski

Co pewien czas wracamy do 
tematów związanych z inicja-
tywami Caritasu.

Tym razem powodem jest 
Nowe Centrum Pomocy Imi-
grantom i Uchodźcom, które 
w połowie maja zostało w Po-
znaniu przy Al. Marcinkow-
skiego, otwarte przez Caritas 
Archidiecezji Poznańskiej.

Będzie tu można liczyć mię-
dzy innymi na pomoc prawną. 
Będą także różnego rodzaju 
zajęcia dzienne, oraz wspar-
cie nauki dla dzieci i wiele 
innych.

Będzie również nauka ję-
zyka polskiego – to zainte-
resowało mnie najbardziej. 
Bariera językowa to swego 
rodzaju stygmat, który nie 
pozwala obcokrajowcom na 
odnalezienie się w nowym 
środowisku. Dotyczy to za-
równo dorosłych jak i dzieci. 
Do tego powinny dojść zaję-
cia z obyczajowości obowią-
zującej w Polsce. Znajomość 
obyczajów każdego kraju, do 
którego przybywamy to tak-
że szacunek dla jego historii, 
teraźniejszości i religii. Stąd 
znajomość choćby podstawo-
wych zasad daje nam gwa-

rancję zwiększonej tolerancji 
w nowym otoczeniu. To także 
pomaga w znalezieniu pracy. 
Z kolei zatrudnienie obcokra-
jowców powinno być swego 
rodzaju obowiązkiem. Taki 
warunek jest jednym z czyn-
ników zapobiegających pato-
logii. A jeśli ktoś się ze mną 
nie zgadza polecam wyciecz-
kę np. do Brukseli i wizytę 

(bez asysty Policji) w dzielnicy 
Maleenbek. Dzielnicy opano-
wanej przez zdegenerowane 
gangi bezrobotnych obcokra-
jowców. Zresztą bliżej będzie 
do Malmö czy Sztokholmu, 
gdzie podobne dzielnice bu-
dzą postrach mieszkańców.

Dlaczego o tym piszę? Otóż 
po to by takie przykłady były 
dla nas przestrogą. Byśmy nie 

popełnili, jak w tamtych kra-
jach, tych samych błędów. Co 
ważne nie mamy zbyt wiele 
czasu by odpowiednio się do 
tego przygotować. Pakt imi-
gracyjny właśnie został przy-
jęty.

Powracając do tego typu 
ośrodków jak ten otwarty 
przez Caritas Archidiecezji 
Poznańskiej, są one niezwykle 
potrzebne i samej inicjatywie 
można tylko przyklasnąć.

Jednak już teraz należa-
łoby prowadzić działania by 
takich ośrodków powstawa-
ło zdecydowanie więcej. Już 
teraz politycy powinni mieć 
gotowy, wręcz strategiczny 
plan poradzenia sobie z tym 
nadchodzącym problemem 
i oczywiście odpowiedni bu-
dżet rozpisany na kolejne lata!

Same puste frazesy o to-
lerancji przecież niczego nie 
załatwią, choć w mediach 
„sprzedają” się doskonale, do 
tego poparte wypowiedziami 
„dyżurnych” mądrali. Nieste-
ty także polityków.

Oby Polak był mądry...przed 
szkodą! Tego sobie życzmy.

Tekst: Andrzej Błaszczak
Zdj.: Hieronim Dymalski

Targi Poznańskie poszerzają swoją działalność

Nowe Centrum Pomocy Imigrantom
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Gmina Przemęt rozwija się 
dynamicznie dzięki nowej 
inwestycji, która wprowadzi 
nasze lokalne placówki edu-
kacyjne w erę nowoczesnych 
technologii. W dniu 16 maja 
2024 roku podpisano umowę 
na realizację projektu, który 
zakłada przebudowę i ada-
ptację lokalu usługowego na 
pracownię audiowizualną 
z wirtualną strzelnicą przy 
Szkole Ponadpodstawowej 
w Przemęcie.

Dzięki dofinansowaniu 
z Rządowego Funduszu Pol-
ski Ład: Programu Inwesty-
cji Strategicznych, Edycja 
6 – PGR, w wysokości 1 856 
877,31 zł, możliwa stała się 
realizacja tej ambitnej inwe-
stycji. Pracownia audiowi-
zualna będzie wyposażona 
w zaawansowany sprzęt do 
nagrywania i edycji wideo 
oraz nowoczesne systemy 
dźwiękowe. Dzięki temu 
uczniowie i mieszkańcy 
gminy będą mieli dostęp do 
technologii, które umożliwią 
realizację kreatywnych pro-
jektów i rozwój umiejętności 
multimedialnych.

Integralną częścią nowej 
pracowni będzie wirtual-
na strzelnica, która stanie 
się unikalnym miejscem 
do nauki i treningu. Wypo-
sażona w specjalistyczny 
sprzęt, umożliwi bezpieczne 
szkolenia z zakresu obsługi 
urządzeń strzeleckich oraz 
rozwijanie pasji związanych 
z technologiami audiowizu-
alnymi. Ta nowoczesna prze-
strzeń będzie dostępna nie 
tylko dla uczniów, ale także 
dla całej lokalnej społeczno-
ści, oferując nowe możliwo-
ści edukacyjne i rekreacyjne.

Prace remontowe obejmą 
wyburzenie ścian, montaż 
nowej stolarki oraz instalację 
nowoczesnego systemu wen-
tylacji. Wszystkie działania 
będą prowadzone zgodnie 
z dokumentacją projektową, 
przedmiarem robót oraz obo-
wiązującymi przepisami i za-
sadami BHP. Gmina Przemęt 
posiada pełną dokumentację 
budowlaną oraz wymagane 
pozwolenia, co gwarantuje 
sprawne rozpoczęcie reali-
zacji projektu. Prace mają 
potrwać sześć miesięcy od 

daty podpisania umowy, a ich 
wykonawcą jest firma Zakład 
Budownictwa Ogólnego Sła-
womir Białasik.

Projekt uwzględnia potrze-
by osób niepełnosprawnych, 
poprzez wykonanie podjaz-
du oraz dostosowanie całej 
infrastruktury do wymogów 
dostępności architektonicz-
nej. Wykonawca zobowiązał 
się do przestrzegania naj-
wyższych standardów bez-
pieczeństwa i jakości podczas 
realizacji inwestycji, co za-
pewni komfort użytkowania 
wszystkim mieszkańcom.

Nowa pracownia au-
diowizualna z wirtualną 
strzelnicą to krok naprzód 
w kierunku nowoczesności 
i innowacji. Przemęt staje 
się pionierem w dziedzinie 
nowoczesnych technologii, 
redefiniując lokalne podej-
ście do edukacji i dostępu do 
kultury. Zachęcamy miesz-
kańców do zapoznania się 
z wizualizacjami projektu, 
które już teraz rozbudzają 
wyobraźnię i pokazują, jak 
wielkie możliwości niesie ze 
sobą ta inwestycja.

25 maja 2024 roku na boisku 
szkolnym w Mochach odbył 
się VIII Piknik Ekologiczny, 
który przyciągnął mieszkań-
ców gminy Przemęt i okolic. 
Organizatorem wydarzenia 
była Rada Sołecka oraz Szko-
ła Podstawowa w Mochach. 
Patronat nad imprezą objął 
Wójt Gminy Przemęt, a udział 
wzięło wiele lokalnych orga-
nizacji i stowarzyszeń.

Piknik rozpoczął się o go-
dzinie 12:00 akcją sprzątania 
lasów na Łysej Górze. Orga-
nizatorzy zapewnili uczest-
nikom rękawiczki i worki 
na śmieci, a efekty wspólnej 
pracy były widoczne już po 
godzinie. Wszyscy chętnie 
włączyli się w tę inicjatywę, 
która miała na celu dbanie 
o środowisko.

O godzinie 14:00 uczestni-
cy mogli skorzystać z posiłku 
regeneracyjnego, a pół go-
dziny później miało miejsce 
uroczyste otwarcie ścieżki 
edukacyjnej pod nazwą „Śla-
dami historii Moch”. Było to 

wyjątkowe wydarzenie, któ-
re zgromadziło wielu miesz-
kańców, zainteresowanych 
historią i tradycjami swojej 
miejscowości.

Dla najmłodszych uczest-
ników przygotowano „Bieg 
Malucha”, który rozpoczął 

się o godzinie 15:00. Dzieci 
w wieku przedszkolnym bie-
gły z rodzicami, a uczniowie 
klas I-III samodzielnie. Każ-
de dziecko, które ukończy-
ło bieg, otrzymało medal, 
co wywołało wiele radości 
i uśmiechów.

O godzinie 16:00 wystar-
tował „Bieg Duetów”, w któ-
rym pary biegaczy trzymając 
się za ręce walczyły o pucha-
ry za pierwsze trzy miejsca. 
Bieg ten cieszył się dużym 
zainteresowaniem i dostar-
czył mnóstwo emocji zarów-

no uczestnikom, jak i kibi-
com.

W trakcie pikniku, od 
godziny 16:00 do 18:00, od-
bywały się liczne warsztaty 
przyrodnicze oraz eduka-
cyjne, prowadzone przez 
Nadleśnictwo Kościan i Koło 

Łowieckie „Dzik” Mochy. 
Dzieci miały również okazję 
bawić się na dmuchanych 
zamkach i odwiedzić zagro-
dę z alpakami, co było dużą 
atrakcją dla wszystkich. Go-
ście mogli skosztować ciast, 
kawy, kiełbasy, popcornu 
i waty cukrowej dostępnych 
na miejscu.

Piknik zakończył się 
o godzinie 18:00 ogłoszeniem 
wyników konkursów i wrę-
czeniem nagród. Podczas 
całego wydarzenia trwała 
zbiórka makulatury, za którą 
również czekały nagrody.

VIII Piknik Ekologiczny 
w Mochach okazał się wiel-
kim sukcesem. Dziękujemy 
wszystkim uczestnikom, 
wolontariuszom oraz or-
ganizatorom za zaangażo-
wanie i wspólnie spędzony 
czas. Mamy nadzieję, że za 
rok spotkamy się ponownie 
w równie licznym gronie, 
kontynuując tradycję dbania 
o nasze środowisko i wspól-
nej zabawy.

IV Ogólnopolski Turniej Judo 
o Puchar Wójta Gminy Prze-
męt przyciągnął liczne gro-
no zawodników, trenerów, 
opiekunów oraz sympatyków 
tego sportu. Organizatorem 
wydarzenia był UKS Pohl 
Judo Przemęt, który już po 
raz czwarty z sukcesem zor-
ganizował to prestiżowe wy-
darzenie sportowe.

Turniej rozpoczął się uro-
czystym powitaniem, pod-
czas którego prezes zarządu 
UKS Pohl Judo Przemęt ser-
decznie powitał wszystkich 
zebranych, w tym szczegól-
nie honorowych gości Wójta 
Gminy Przemęt Pana Janusza 
Frąckowiaka, Przewodniczą-
cą Rady Gminy Panią Moni-
kę Maćkowiak, Gospodarza 
obiektu, Dyrektor Szkoły 
Podstawowej im. Jana Pawła 
II w Mochach, Panią Małgo-
rzatę Zielińską oraz Olimpij-
czyka z Aten 2004 roku, Pana 
Przemysława Matyjaszka, 
który poprowadził dwa bloki 
treningowe w trakcie turnie-
ju.

Wójt Gminy Przemęt, Ja-
nusz Frąckowiak, w swoim 
przemówieniu wyraził ra-
dość z możliwości goszczenia 
tak licznej grupy pasjonatów 
judo oraz podkreślił znacze-
nie sportu w codziennym 
życiu. Przewodnicząca Rady 
Gminy Monika Maćkowiak 
również zabrała głos, ży-
cząc zawodnikom sukcesów 
i sportowej rywalizacji w du-
chu fair play.

Turniej był doskonałą 
okazją do zaprezentowania 
umiejętności młodych ju-
doków, którzy rywalizowali 
w różnych kategoriach wie-
kowych i wagowych. Zawo-
dy przebiegały w atmosferze 
zdrowej rywalizacji, a pu-

bliczność mogła podziwiać 
techniczne umiejętności oraz 
determinację uczestników.

Sędzina główna, Izabela 
Kusza, przypomniała zasady 
obowiązujące podczas walk, 
podkreślając znaczenie prze-
strzegania reguł i sportowej 
etyki. Jej profesjonalizm i za-
angażowanie przyczyniły się 
do sprawnego przebiegu za-
wodów.

W trakcie turnieju nie za-
brakło emocji, a młodzi judo-
cy wielokrotnie udowodnili, 
że ciężka praca na treningach 
przynosi efekty. Zwycięzcy 

poszczególnych kategorii 
zostali uhonorowani pucha-
rami oraz medalami, a wszy-
scy uczestnicy otrzymali pa-
miątkowe dyplomy.

IV Ogólnopolski Turniej 
Judo o Puchar Wójta Gminy 
Przemęt zakończył się sukce-
sem organizacyjnym i spor-
towym, a jego uczestnicy już 
teraz nie mogą doczekać się 
kolejnej edycji. Dziękujemy 
wszystkim, którzy przyczy-
nili się do tego wspaniałego 
wydarzenia – zawodnikom, 
trenerom, organizatorom 
oraz sponsorom.

Nowa pracownia audiowizualna 

VIII Piknik Ekologiczny w Mochach

IV Ogólnopolski Turniej Judo o Puchar 
Wójta Gminy Przemęt
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EDMUND BOSY

OKRĘGOWA StACJA KONtROLI POJAZDÓW
Dębsko, ul. Rakoniewica 14, 64-050 Wielichowo

Mechanika A Blacharstwo A Lakiernictwo A Pomoc drogowa, A Naprawy bezgotówkowe PZU  A Sklep Auto-części

tel. 61 444 22 17   tel. 61 444 23 15 tel. kom. 604 815 752

PRZEGLĄDY REJESTRACYJNE SAMOCHODÓW ZASILANYCH GAZEM
SAMOCHODY OSOBOWE „B” I DOSTAWCZE (do 3,5 t.)

SAMOCHODY CIĘŻAROWE „C” (do 16 t.)
SAMOCHODY CIĘŻAROWE „C” (pow. 16 t.)

AUTOBUSY „D”
CIĄGNIKI „T”

PRZYCZEPY I NACZEPY „E” 

P. H. ANDRZEJ CIORGA
OSPRZĘT ELEKTRYCZNY, ARMATURA SANITARNA

PŁYTKI, KLEJE, FARBY, SILIKONY, GWOŹDZIE, ŚRUBY

WIELICHOWO, ul. Ogrodowa 11, tel. 61/44 40 145
RAKONIEWICE, ul. Garbary, tel. 61/44 41 062
RAKONIEWICE, ul. Kościelna, tel. 61/44 41 007
NOWY TOMYŚL ul. Długa, tel. 61/44 21 068, 61/44 41 210
KAMIENIEC, ul. Główna 23, tel. 61/44 24 841
CZYNNE OD 7.00 DO 18.00   SOBOTY 7.00 - 15.00

OGŁOSZENIE O PRZETARGU 
Burmistrz Trzciela ogłasza w dniu 5 lipca 2024 roku o godzinie 11 00  II przetarg ustny 
nieograniczony na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej własność 
Gminy Trzciel, położonej w Chociszewie, składającej się z działki nr 44/2  
o powierzchni 0,3366 ha, zapisanej w KW nr GW1M/00025223/0. 
Cena wywoławcza 63.360,00 zł.  Osoby biorące udział w przetargu zobowiązane są 
wpłacić wadium w wysokości  6.366,00 zł na konto Gminy Trzciel w Lubuskim Banku 
Spółdzielczym Międzyrzecz Oddział Trzciel nr  23 8367 0000 0060 0255 6000 0009  
w terminie do dnia 2 lipca 2024 roku. Osoba która, w wyniku przetargu zaoferuje 
najwyższą cenę za przedmiotową działkę dodatkowo winna będzie pokryć koszty 
związane z przygotowaniem działki do sprzedaży w tym: 
- operatu szacunkowego sporządzonego przez uprawnionego rzeczoznawcę 
- wypisu z rejestru gruntów oraz wyrysu z mapy ewidencyjnej 
w kwocie: 814,20 zł, która zostanie doliczona do ceny ustalonej w trakcie przetargu. 
Pozostała reszta ceny uzyskana w przetargu winna być uiszczona przez nabywcę do 
dnia zawarcia umowy notarialnej. 
UWAGA: W przypadku zakupu nieruchomości przez osobę, która nie posiada 
uprawnień wynikających z ustawy o kształtowaniu ustroju rolnego, tzn. nie będąca 
rolnikiem wymagane będzie przeprowadzenie transakcji w formie umowy 
warunkowej sprzedaży a następnie w formie umowy przeniesienia własności.  
Przetarg odbędzie się w siedzibie Urzędu Miejskiego w Trzcielu, w Sali Narad. 
Zastrzega się  prawo odwołania przetargu bez podania przyczyn. 
 

Burmistrz Trzciela 
                                                                                                                Jacek Ignorek 

PRODUKCJA OKIEN 
I DRZWI Z PCV

ROLETY ZEWNĘTRZNE, SZYBY 
ZESPOLONE, SZKLARSTWO

RAtY!
CENY KONKURENCYJNE

P.H.U. „KUBA”  Ewa Paschke
Wolsztyn, ul. Poznańska 6

tel. 68 384 27 75 
przyjmę uczniów

zestawy wypoczynkowe / systemy/ sypialnie
stoły i krzesła / meble kuchenne 

meble młodzieżowe
meblościanki

P.W MELBEX  M.W Łukaszewscy
Wolsztyn ul. Przemysłowa 7   

www.melbex.pl   biuro@melbex.pl   tel. 68 347 13 58   czynne: Pn - Pt: 10 - 18   So: 10 - 14

TOMASZ BRYCHCY
ul. Poznańska 34 ,Grodzisk Wlkp.
tel. 601 668 680

ZAKŁAD KAMIENIARSKI 

nagrobki granitowe

szeroka gama wyrobów
remonty, renowacje
galanteria nagrobków
lampy, wazony, liternictwo itp.

W dniu 13 czerwca br. odby-
ło się pierwsze posiedzenie 
Miejskiej Rady Seniorów V 
kadencji, na którym Prezy-
dent Miasta Poznania Jacek 
Jaśkowiak, Przewodniczący 
Rady Miasta Grzegorz Ga-
nowicz oraz z-ca Prezydenta 
Miasta Poznania Jędrzej So-
larski - wręczyli nowo wybra-
nym radnym MRS nominacje. 
Na posiedzeniu dokonano 
również wyboru Przewod-

niczącego MRS V-kadencji, 
którym został Włodzimierz 
Kałek, z-cę przewodniczące-
go  Katarzynę Wieczorowską 
– Tobis oraz sekretarza Jolan-
tę Przytuła. 
Obecny skład Miejskiej Rady 
Seniorów V-kadencji:
1. Czwojdrak Alicja
2. Dybowska Elżbieta
3. Dymalski Hieronim
4. Górczyński Andrzej
5. Kałek Włodzimierz

6. Mleczak Piotr
7. Ofierzyńska Jolanta
8. Owsianna Halina
9. Pers Piotr
10. Przytuła Jolanta
11. Roth Zbigniew
12. Sarbak Anna
13. Sibilska Hanna
14. Sprada Wiesława
15. Wieczorowska – Tobis Ka-
tarzyna

Roman Szymański

Miejska Rada Seniorów – V kadencji
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Smektała Sp. z o.o. 
ul. Poznańska 6, 64-100 Leszno                                                           www.smektala.pl


